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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen szempontból jelentős a Kalocsát és Paksot 
összekötő híd megépítése?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Még az idén elkezdik az új Duna-híd építését, amely Kalocsát és Paksot, Bács-Kiskun és Tolna
megyét  fogja  összekötni..  Az  építkezést  kiemelt  állami  beruházássá  nyilvánították,  így  a  híd  a
kivitelező kiválasztása után 40 hónappal már állhat is.

Sajtóértesülések szerint a beruházás előkészületei gőzerővel folynak, nemrég éppen 23,6 hektárnyi,
Natura 2000-es területen található fa kivágására adott engedélyt a Tolna Megyei Kormányhivatal
Szekszárdi Járási Hivatala az állami beruházónak, a Nemzeti Infrastruktúrafejlesztő (NIF) Zrt.-nek,
jóllehet a híd nyomvonala a természetvédelmi szempontból kitüntetett  jelentőségű, Tolnai  Duna
elnevezésű természetmegőrzési területet érinti, amely a Kiskunsági, illetve a Duna-Dráva Nemzeti
Parkhoz tartozik.

Kérem Miniszter urat, szíveskedjék válaszolni a következő kérdéseimre:

1. Milyen ellensúlyozó helyreállítási és fejlesztési feladatot kell elvégeznie jelen esetben a 
beruházónak, az élővilág életterének megőrzése céljából?

2. Milyen hatástanulmányok, vizsgálatok készültek azzal kapcsolatosan, hogy a természetátalakító 
hatásainak kitett terület, az építkezés és az üzemeltetés milyen következményekkel jár majd az 
élővilágra nézve?

3.A kormány elképzelései szerint mennyire és milyen szempontból jelentős a híd megépítése?

4. Mennyiben tud megoldást nyújtani a Kalocsán és környékén jellemző munkanélküliség 
megoldására t a híd megépítése? A híd és az atomerőmű bővítése milyen hatással lehet az érintett 



járások munkaerőpiacára és mobilitására?

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Budapest, 2020. 03. 12.

Tisztelettel:

Ungár Péter (LMP)
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